



WEDNESDAY, NOVEMBER 29TH, 2017

LE MERCREDI 29 NOVEMBRE 2017

The Registered Disability Savings Plan (RDSP)

The Registered Disability Savings Plan is a long-term savings plan that is designed to allow families to save for the financial security of a loved one living with a disability. The plan allows contributed funds to grow tax-free until withdrawal.

Jeremy Hampson, a senior investment advisor from *Assante Wealth Management*, will animate this FREE information session for parents or legal guardians with children and adults living with an intellectual disability or autism.

Please note this session will be held primarily in English. All questions may be asked in both French and English.

Le Régime Enregistré d'Épargne-Invalidité (REEI)

Le régime enregistré d'épargne-invalidité (REEI) est un régime d'épargne à long terme qui a été conçu pour permettre aux familles et aux proches d'une personne affectée par un handicap d'épargner pour la sécurité financière de cette dernière. Le régime vous permettra d'investir des fonds libres d'impôt jusqu'au retrait.

Jeremy Hampson, un conseiller financier de *Gestion de patrimoine Assante*, animera cette séance d'information GRATUITE pour des parents ayant des enfants ou adultes avec une déficience intellectuelle ou l'autisme.

Veillez noter que cet atelier sera en anglais. Toutes les questions peuvent être posées en français et en anglais.

Services. Support. Leadership.

WIAIH
.qc.ca

Au service des gens ayant une déficience intellectuelle ou l'autisme et leurs familles

Serving people with intellectual disabilities or autism and their families

**FREE
INFORMATION
SESSION**

**SÉANCE
D'INFORMATION
GRATUITE**

7 - 9 PM

19 h - 21 h

WIAIH

111 Donegani

Pointe-Claire, QC

H9R 2W3

Please contact Alison Papazzo at (514) 694-7090 or by e-mail at a.papazzo@wiah.qc.ca to reserve your spot.

Veillez communiquer avec Alison Papazzo au (514) 694-7090 ou par courriel à a.papazzo@wiah.qc.ca pour réserver votre place.